
 
 
 
 

Artikel 41 vragen 
 
 
Betreft: Nationale waterstofnetwerk raakt Oss: Wat is onze rol? 
 
 
Oss, 3 juni 2025 

Geacht college, 

Een belangrijk onderdeel van de energietransitie is de overstap van aardgas naar waterstof. De 
fractie van D66 Oss heeft het college hier al eerder op geattendeerd in het kader van duurzame 
innovatie, economische ontwikkeling en toekomstbestendige infrastructuur. 

In het krantenartikel van Brabants Dagblad van 25 mei 2025 wordt melding gemaakt van het 
voornemen van het ministerie van Klimaat en Groene Groei om bestaande gasleidingen tussen 
Ommen en Ravenstein om te bouwen tot een waterstofleiding. Het verdeelstation in Ravenstein 
speelt daarbij volgens het artikel een cruciale rol als knooppunt in het toekomstige landelijke 
waterstofnetwerk. 

Op basis hiervan heeft de fractie van D66 Oss de volgende vragen aan het college: 

1. In hoeverre is het college op de hoogte van de plannen van het ministerie van Klimaat en 
Groene Groei om bestaande gasleidingen in Oost-Nederland om te bouwen tot 
waterstofleidingen, met Ravenstein als belangrijk knooppunt? 

2. Welke contacten heeft het college hierover met het ministerie, de provincie Noord-Brabant, 
Gasunie of andere relevante stakeholders gehad of gepland? 

3. Welke (ruimtelijke, economische of strategische) kansen ziet het college voor onze 
gemeente bij de ontwikkeling van Ravenstein tot een kruispunt van het nationale 
waterstofnetwerk? 

4. Is het college bereid te onderzoeken welke bedrijvigheid in Oss (zoals industrie of logistiek) 
kan profiteren van de nabijheid van dit waterstofnetwerk en hoe dit aansluit bij de ambities 
voor de economie en duurzaamheid in Oss? 

5. In hoeverre betrekt het college de dorpsraad, ondernemersverenigingen en andere lokale 
partners bij de mogelijke ontwikkelingen rond het verdeelstation Ravenstein? 

6. Welke rol ziet het college voor de gemeente Oss in het versterken van de positie van 
Ravenstein binnen dit netwerk, bijvoorbeeld door aanpassing van de omgevingsvisie, inzet 
op verduurzaming van bedrijventerreinen of het aantrekken van innovatieve bedrijven? 

Wij verzoeken het college deze vragen schriftelijk te beantwoorden en danken u bij voorbaat voor 
uw medewerking. 

Met vriendelijke groet, 

 
Namens de fractie van D66 Oss 
Bekir Atman, raadslid 


